
FATSA OSB’NİN YOLUNU KİM YAPACAK?
Çarşamba, 10 Mart 2021 08:13 - 

Fatsa Organize Sanayi Bölgesinin (OSB) kurulma çalışmaları 1992 yılı ve sonrası yıllara tekabül
eder.

Siyaseten, Doğruyol Partisi (DYP) ile Sosyal Demokrat Halkçı Parti (SHP) koalisyonu
iktidardadır.

Dönemin Fatsa adına ilgilileri çok zor koşullarda dosyalar hazırlayıp uzun ince bir yolculuğa
çıkarak; Fatsa OSB’nin temellerini atmışlardır.

Tabii ki teşekkür borçluyuz.

O atılan temellerin üzerinde bu gün 6 bin kişi istihdam ediliyor.

Bitmiş değil…

500 dönümlük Fatsa OSB alanı, ilerleyen yıllarda bin 500 dönüme çıkartılarak Karadeniz
Bölgesinde belki de en büyük OSB alanına sahip oldu.

Bu detayları uzatmayalım.

Dikkat çekmemiz gereken çok önemli bir eksikliği dile getirelim.

FATSA OSB’NİN YOLU FEVKALADE İÇLER ACISI!!!
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Fatsa – Ordu güzergahı, Bolaman Irmağı köprüsü çıkışından verilen OSB yolu, bu ayrımdan
sonra tam bir çile yolu halinde. Birde anayol üzeri tam köprü çıkışının dibinden verilen giriş,
trafikte ne kadar doğru bir uygulama!.. OSB’ye girecek kamyon ve tırların dönüşü ciddi tehlikeler
yaratıyor.

Oysa bu ayrım ileriki mevkilerde bir kavşak oluşturularak verilmeli. Devamında da bu yol “DUB
LE YOL”
konumuna getirilmeli. Gerekirse 
“BÖLÜNMÜŞ YOL”
olmalı.

Yüzlerce işyeri, binlerce çalışanın gidip geldiği bu yol o alana olan saygınlığı da ortaya
koymalı…

Hatta 70 ülkeye ihracat yapılan bir bölgenin yolu böyle olmalı…

Ancak yolun durumu gerçekten yakışıksız. Kaldı ki, mevcut yolun dışında yeni bağlantı yol
güzergahları yapılmalı. Fatsa’nın göz bebeği olması gereken OSB’mize ulaşımın çeşitli
alternatifleri oluşturulmalı.

Fatsa OSB’nin yolu hangi kurumun sorumluluk alanındaysa vakit geçirilmeden kazma vurulmalı.

Diyalogla, istişareyle, dayanışmayla, yardımlaşmayla…

Çağrımıza kulak verilsin, “LÜTFEN”.

*             *             *

 2 / 4



FATSA OSB’NİN YOLUNU KİM YAPACAK?
Çarşamba, 10 Mart 2021 08:13 - 

TAYFUN KARATAŞ VE 3 YENİ OKUL YAPIMI

Değerli okuyucular;

Bakınız; Fatsa Ticaret Odası (FATSO) OSB’ye anaokulu ve kreş yapılması için öncülük ediyor.
Geçen hafta FATSO başkanı Tayfun Karataş Ankara’da Milli Eğitim Bakanıyla görüştü.
Anaokulu ve kreş yapımına dair gerekli destekler için yardım sözü aldı.

Sonuç itibariyle bu işler zor değil demek ki… Yeter ki girişimde bulunulsun, hedef belirlensin.

Çünkü 6 bin kişinin çalıştığı bir alanda bu okullara ihtiyaç var. Bu ihtiyacı gören Tayfun Karataş,
planlamasını yaparak ilgili kurumlarla irtibata geçip sonuç alıyor. Teşekkür etmemiz gerekir.

Aynı Tayfun Karataş; “LİSE DÜZEYİNDE ÖZEL EĞİTİME İHTİYAÇ DUYAN” engelli gençler
için okul yapılması adına Fatsa Milli Eğitim Müdürlüğünün önerisiyle harekete geçiyor.

Fatsa’da engelli durumda olan 600 civarında lise düzeyindeki gençlerin eğitimine uygun bir okul
yapılacak. Evkaf Mahallesindeki okul yeri bu okul yapımı için tahsis edilmiş bile.

Bu gençler evlerinde oturmaktan kurtulacaklar. Lise eğitimi süreçlerini tamamlayıp üniversite
okuma şansına kavuşacaklar.

Geçen haftalarda bu okulun yapımı adına Fatsa Ticaret Odası ve Ordu Valiliği arasında yapım
protokolü de imzalandı. Okulun yüzde 55’i bakanlık, yüzde 45’i Fatsa Ticaret Odası tarafından
yapılacak.

Sıfırdan üç yeni okul yapmak veya yapımında öncülük etmek Fatsa’da az bir iş mi?
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Önemli olan girişimde bulunmak, hizmet etmeyi hedeflemek, kazma vurmak.

Başarılar dileriz “TAYFUN KARATAŞ”.
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